
Referat fra styremøte 01/23 – Hartevassnuten Velforening

Dato: 21 august 2023

Sted: Teams

Til stede: Bernt Pedersen, Frode Stokkeland, Andre Kjetså

Innkalling og gjennomføring
Dette møtet ble avholdt på kort varsel grunnet ett intenst regnvær tirsdag 13 august. Regnværet 
gjorde skade på 4 veier. Møtet var en kombinasjon av ett arbeidsmøte og ett styremøte

Sak 01/23  Skade på veier i området
Skadene som oppstod på grunn av intenst regnvær var hovedsakelig på 4 områder som vist på skisse 
under. Enkelte plasser var det ikke mulig å komme frem med privatbil.

Velforeningen har kun ansvar for vintervedlikehold av veier i området, mens Veilaget kun har 
ansvaret for hovedvei fra bom til Vassverket. Dette er utfordrende da kun enkelte av de mindre 
veiene fungerer som selvstendige veilag. Styret er av den oppfattelse at man i dette tilfellet må 
fasilitere en prosess for å få orden på det som har skjedd, samt bidra til fungerende langsiktige 
løsninger for de forskjellige veiene. Dette på tross av at det ikke er velforeningen eller Veilagets 
ansvar.

Følgende punkter ble gjennomgått
 Betale utestående faktura til UMT på 4.575, - ink mva Bernt
 Rekvirere entreprenør til å foreta retting av de verste veisubbene Andre
 Legge ut litt info på FB Andre

Vedtak
Styret vedtok å gjennomføre punktene over innen rimelig tid, men ønsker en fastpris av UMT før 
arbeider bestilles. Pris godkjennes av styret før bestilling.



Sak 02/23 Etablering av veilag for større veier i området
All den tid de mindre veiene i området er av en variabel kvalitet og ikke organisert i veilag, oppstår 
det tidvis situasjoner som kan være vanskelig å håndtere i praksis. Ansvarsfordeling samt hvem som 
kan bestille og gjennomføre er ikke tydelig definert. Styret ønsker å gjøre følgende:

 Innhente overvannsvurderinger som vi kjenner til er gjort for enkelte hytter i området
 Befaring med personer som har enn viss kompetanse på overvann og veibygging. Befaringen 

vil ha som mål å utarbeide en rapport som peker på mulige tiltak som kan utføres på de 
forskjellige veiene. Rapporten vil ikke være faglig kvalitetssikret. Rapporten vil inneholde 
veiledende prisestimat på foreslåtte tiltak.

 Fasilitere arbeid med å formalisere veilag for følgende veier
1. Hartevassvegen
2. Fjellbyggvegen
3. Hartevasslii

 Når punktene over er gjennomført er det opp til hvert enkelt veilag hvilke tiltak som ønskes 
gjennomført for de forskjellige veiene. Det kan tenkes at det er naturlig med en felles 
gjennomgang med grunneier for å se på løsninger/eventuell kostnadsfordeling av tiltak. 
Enkeltpersoner fra styret i Hartevassnuten kan bistå om dette er ønskelig, men presiserer 
igjen at ansvaret for veiene ligger på de forskjellige veilagene.

Vedtak
Styret vedtok at det jobbes videre med punktene over, men at det ikke brukes penger på 
utredninger/tiltak. Bernt/Frode og Andre tar i fellesskap jobben videre og satser på å gjennomføre 
punktene over ila høsten.

Kristiansand 02.09.2023

På vegne av Hartevassnuten vel
Andre Kjetså
Sekretær


